
El PSC d«Olot denuncia que l«acc�s a la pla�a Mercat �s

ilálegal

L'equip de govern de CiU apunta que, fets tots els tr�mits i consultes, el

projecte �s legal

La rampa d«acc�s a la pla�a Mercat ahir a la tarda.

OLOT | XAVIER VALERI

L'acc�s a la nova pla�a Mercat per la pla�a dels Coloms ha alterat

l'activitat de la pol�tica municipal olotina. L'af irmaci� de Josep Guix

(por taveu del PSC a l'Ajuntament) referent a la present�ci� d'un

recurs de reposici� per considerar que l'alteraci� de l'acc�s a la

Pla�a Mercat requereix d'una modif icaci� del Pla d'Ordenaci�

Urban�stica Municipal ha estat l'origen d'un reacci� de l'equip de

govern. Fet el divendres dia 3 d'octubre, l'anunci ha provocat la declaraci� de Josep Maria Corominas (alcalde

d'Olot per CiU). Corominas ahir va exposar que "he parlat amb la Comissi� d'Urbanisme de Girona i amb el

director general d'Urbanisme i m'han dit que tot est� b�".

L'oposici� del PSC a la modif icaci� del projecte per a l'ober tura d'una rampa de sor tida del p�rquing de la nova

pla�a mercat va comen�ar pels setembre. Llavors les protestes del PSC es van centrar en l'eliminaci� de dos

xiprers (un tenia 20 metres d'al�ada) i tres castanyers i en la p�rdua d'espai al Parc dels Coloms. Va haver-hi

intervencions al plenari, car tes a la premsa, declaracions a la televisio i a la r�dio i debat a les xarxes socials.

La pressi� del PSC va aconseguir que l'equip de govern es planteg�s transplantar els arbres i nom�s quan els

t�cnics van indicar que transplantar els arbres no evitaria la mor t dels xiprers i dels castanyers va decidir tirar

pel dret.

Un cop els arbres van ser fora, la pol�mica va quedar apagada i les obres de la rampa van continuar sense

alteracions. De fet, l'obra de la pla�a mercat est� molt avan�ada perqu� la data d'ober tura est� prevista pel 29

de novembre.

Aix� no obstant, Josep Guix, fa vuit dies, va convocar la roda de premsa, en la qual va sorprendre tothom en

avisar de la presentaci� d'un recurs de reposici� perqu� "Quan - va explicar Guix-, s'ocupa un espai urb� s'ha de

fer una modif icaci� del plantejament urban�stic i aquesta no s'ha fet".

Guix va recordar que "el PSC es va oposar des de bon principi a la modif icaci� del projecte". Va concretar que,

segons els seus calculs, la rampa redueix entre un 15 i un 20% la supref�cie de la Pla�a dels Coloms. A m�s, va

recordar que el PSC havia proposat una soluci� alternativa que mantenia l'espai de la Pla�a dels Coloms. Va

precisar que havien demanat l'inici de la rampa des de l'interior de la pla�a. Va opinar que l'equip de govern havia

dessestimat la proposta socialista perqu� afectava els interessos del supermecat.

La reacci� convergent

" Des del principi -va indicar Josep Maria Corominas (alcalde)- estava plantejada una possible afectaci� de la

Pla�a dels Coloms". Ahir a la compareixen�a setmanal,va matisar que no els agradava la previsi� de tocar la

pla�a dels Coloms". Aix� no obstant, a mesura que el projecte es desenvolupava van canviar d'idea. "Unasola

entrada per l'hospital vell - va considerar- genera problemes en el tr�nsit i a la situaci� interior de l'aparcament".



Va indicar que s'ho van estudiar, ho van aprovar per Junta de Govern i ho van posar a exposici� p�blica. " �s

veritat - va dir- que un dia va venir alg� i ens va dir que tenia el dubte de si la rampa s'adaptava a la legalitat". A

par tir de l'observaci�, Corominas va indicar que fetes totes les conssultes possibles, tothom li ha indicat que la

modif icaci� del projecte �s legal.

Va recordar que en el temps mandat del PSC es va produir una situaci� similar en el proc�s de construcci� del

Firalet i es va resoldre d'una manera similar.

Va indicar que la pla�a mercat nom�s perdr� 60 m2 dels m�s de 600 m2, amb els quals compta.
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